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Interpelacja

w sprawie odchwaszczenia chodnik6w .

Zwracam siq z pro5bq o odchwaszczenie rvielu chodnik6w na terenie rniasta. Jako
przyklad zachwaszczenia podam chodniki przy ulicach Nagorna, Al. Jana Pawta II.
Zanieczyszczenia a przede wszystkim niepozEdana roslinnoSi gromadz4ce siq w
szczelinach miqdzy kostk4 i krawqznikami znaczEco obnizajq estetykq miasta.
Proszq o interwencjQ w tym temacie, Proszg r6wniez o podanie informacji jak czgsto takie
odchwaszczanie na terenie miasta przebiega i kiedy ostatnio mialo miejsce.
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